
2022-09-12 Protokoll styrelsemöte Örserums IK  

 

Närvarande: Eva, Louise, Eric, Jane, Anna  

Frånvarande: Jessica och Ann-Britt 

 

1. Ordförande öppnade mötet och hälsade välkommen.  

Vice ordförande Eva är ordförande på gällande möte. 

 

2. Sommarkiosken 

En riktigt bra försäljning i år, ett rekordår vilket är väldigt roligt.  

 

3. Sponsorer 

Vi har fakturerat de flesta sponsorerna, Jane återkommer med information kring vilka 

som inte har betalat. Det verkar ha varit ett bra upplägg att vi skickade ut fakturor till 

alla på listan.  

 

4. Höstens aktiviteter & ledartröjor 

Under vecka 36 startade höstens schema, vi har några nyheter på schemat. Positivt är 

att vi erbjuder pass både olika tider på dagarna och kvällarna. Det har blivit lite annat 

schema eftersom vi nästan har alla pass i den stora salen. I höst planeras 

HLR/förstahjälpen utbildning samt en barnledarutbildning. Detta kommer Louise 

informera mer om under hösten.  

 

Styrelsen tar beslut att stå för en t-shirt/linne till alla ledarna, med tryck ”Ledarna” och 

loggan. Louise ansvarar för att samordna detta.  

 

5. Valberedning 

Vi har fortsatt ingen valberedning, vilket är viktigt för föreningens överlevnad på sikt. 

Louise ska lägga ut ett inlägg på FB gällande vikten av att vi får några som tar sig an 

detta uppdrag.  

 

6. ÖIK-fest 

Festkommittén har träffats för att planera festligheterna. Det blir en fest med mat och 

musik. Man köper en biljett och sin dryck på festen.  

 

7. Fotbollen 

Till säsongen 2023 kommer vi skicka fakturor till alla fotbollsspelare och att de ska ha 

ett sista betaldatum. Eva har dialog med fotbollen kring att utveckla arbetet mer med 

sektionen och styrelsen.  

 

Den 25 september har A-laget sin sista hemmamatch mot Ölmstad och vi hoppas på 

att det kommer många och tittar!  

  



 

8. Energibesparande 

Vi har fått uppgifter om vår elförbrukning som ligger på 26 500 kwh. Vi har en 

långsiktig plan att byta värmepumpen. Vi informerar medlemmarna om vilka åtgärder 

vi gör för att försöka bespara.  

 

Åtgärder: 

• Vi kopplar ur bastun 

• Se till att fönster och dörrar är stängda efter avslutade pass. 

• Se till att lamporna är släckta efter avslutade pass.  

• Elljusspåret släcks kl 19.00 (tidigare 21.00) 

• Vi anpassar ventilationen på anläggningen till att i huvudsak vara aktiv när vi 

har verksamhet.  

 

9. Verksamhetsplan 

Styrelsen går igenom punkterna i verksamhetsplanen. Vi har en utveckling av 

barnaktiviteter även om vi inte har något specifikt för våra ungdomar. Sedan tidigare 

har vi beslutat att släppa aktivitetsdagen till förmån för ÖIK-festen. Vi planerar för en 

digital genomgång för att se att vi har rätt mejladresser till våra medlemmar, som lite 

registervård. Fastighetsöversynen är påbörjad men den är kvar att titta mer på inför 

årsmötet.  

 

10. Övriga frågor 

• Privatuthyrning innebandyn – Jane följer upp vilka som ska faktureras för våren 

och hösten. 

• Bingolotter är beställda 100 st, fotbollen tar 20 st. Louise tar ansvar för 

fördelningen av dem.  

• Nytt golv i spinningsalen, det har lyfts en fråga om att byta golvet eftersom det nu 

används till annat än spinning. Vi resonerar kring att skjuta denna fråga till andra 

sidan årsskiftet för att avvakta andra investeringar och andra kostnader i nuläget. 

Vi lägger med punkten kopplat till fastighetsöversynen totalt.  

• Bromsar till spinningcyklarna har vi köpt in.  

• En fråga om buggkvällar har lyfts. Det är vi positiva till! 

 

• Vi tackar Morgan Johansson för bidrag med material till arbetet med ribbstolarna 

och bänkarna i hallen.  

• Jenny och Jonas Qvistlund tackar vi för att de har gett klubben glas.  

 

Nästa möte: 16 oktober kl 16.30 

 

Vid protokollet 

Louise Alm-Ödeen, sekreterare  Eva Karlsson, vice ordförande 


